



March Newsletter- Bulletin de mars

Message of Introduction from the new Archives Advisor

Hello. My name is Shannon Doiron and I would like to introduce myself as the new Archives Advisor for the Council of Archives New Brunswick. Since beginning this position back in February, I have had the opportunity to make contact with many CANB members, and I look forward to being of assistance with whatever archival concerns may arise. Please feel free to contact me if you have any questions. I can be reached at 506-453-4327, or at archives.advisor@gnb.ca.

Message d'introduction du nouveau conseiller en archivistique

Bonjour. Je me présente. Je m'appelle Shannon Doiron. Je suis le nouveau conseiller en archivistique du Conseil des archives du Nouveau-Brunswick. Depuis mon entrée en fonction en février, j'ai eu l'occasion d'établir des contacts avec de nombreux membres du CANB et je me ferai un plaisir de répondre à vos questions relatives à l'archivistique. N'hésitez pas à communiquer avec moi si vous avez des questions. Vous pouvez me joindre au 506-453-4327 ou à archives.advisor@gnb.ca.

Site Visits

The Archives Advisor began making site visits in March, and is currently booking site visits for spring and summer 2017. If you are interested, please contact Shannon Doiron at 506-453-4327 or at archives.advisor@gnb.ca. The Archives Advisor can help with project planning, best practices for your institution, CANB funding applications, CANB Needs Assessments, as well as professional and technical advice. This service is open to all CANB members.

Visites sur place

Le conseiller en archivistique a commencé à faire des visites sur place en mars, et en fera au printemps et à l'été 2017. Si vous êtes intéressé, veuillez communiquer

[Subscribe](#)[Past Issues](#)

pratiques pour votre établissement, à préparer des demandes de financement pour le CANB, à remplir l'évaluation des besoins du CANB, en plus de vous offrir des conseils professionnels et techniques. Il offre ses services à tous les établissements membres du CANB.

Membership

It's that time of year again! CANB membership for 2017-2018 is now open. Please contact the Archives Advisor if you have any questions about your membership.

Adhésion

Voici revenu le temps de renouveler son adhésion! L'adhésion au CANB pour 2017-2018 est maintenant disponible. Si vous avez des questions sur l'adhésion, veuillez communiquer avec le conseiller en archivistique.

Needs Assessment Survey

Over the course of March 2017, the Archives Advisor made inquiries with regards to the 2015 Needs Assessment Survey. The CANB is still accepting them, and we thank those members who have submitted theirs. Should you have any questions, please do not hesitate to contact the Archives Advisor.

Enquête d'évaluation des besoins

Durant le mois de mars, le conseiller en archivistique s'est renseigné sur l'Enquête d'évaluation des besoins de 2015. Le CANB accepte toujours les réponses à l'enquête et remercie les membres qui ont déjà répondu. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec le conseiller en archivistique.

Upcoming events

The Archives Advisor will keep CANB members up to date on upcoming events, such as the Annual General Meeting and future workshops, as well as certain important deadlines that they should be aware of, such as that concerning the CANB-NB Grant Program for 2017-2018.

Évènements à venir

Le conseiller en archivistique tiendra les membres du CANB au courant des activités à venir, notamment de l'Assemblée générale annuelle et des prochains ateliers, ainsi

[Subscribe](#)[Past Issues](#)

First CulturePlus forum

On March 1, 2017, CulturePlus hosted its first ever forum at the Fredericton Crowne Plaza. Several representatives of New Brunswick's cultural landscape, including members of CANB, attended. Here are some photos of the event.

Premier forum de CulturePlus

Le 1er mars 2017, CulturePlus a tenu son tout premier forum au Crowne Plaza, à Fredericton. Plusieurs représentants du milieu culturel du Nouveau-Brunswick y étaient, y compris des membres du CANB. Voici quelques photos de l'évènement.



[Subscribe](#)

[Past Issues](#)



[Website](#)



[Twitter](#)



[Email](#)



[Facebook](#)

This email was sent to <<Email Address>>

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

Council of Archives New Brunswick/ Conseil des archives Nouveau-Brunswick · PO Box 1204 Sataon A · Fredericton, New Brunswick E3B 5A3
· Canada

